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Tisztelt Elnök Asszony!

„'Magyar Magic' - kivel, miből, mennyiért? II" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának
miniszteréhez.
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

2003 . december 12-én hasonló címmel kérdést nyújtottam be Önhöz, melyre azonban csak
részleges választ kaptam. Ezért megismétlem kérdésemnek azt a részét, melyre nem kaptam
választ.

A korábbi nagyrendezvényeket államközi, ill. tárcaközi megállapodások alapozták meg, amely
megállapodások arra is kitértek, hogy a fogadó ország milyen összeggel, ill . milyen módon
járul hozzá a rendezvényekhez . A brit évad esetében nem tudunk ilyen megállapodásról. Mi
ennek az oka?

Kérem Miniszter urat, hogy tájékoztasson arról, hogy - a rendelkezésre bocsátott
helyszíneken túl - mekkora összeggel járul hozzá az Egyesült Királyság kormánya a Magyar
Magic rendezvénysorozathoz .

Kérem, Miniszter úr tájékoztatását arról is, hogy mennyi a rendezvénysorozat teljes
költségvetése, ebből mennyi terheli Magyarországot és kérem jelölje meg a 2004-es költségek
forrását .

Írásbeli kérdés

Budapest, 2004 . február 10 .
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